
Protokół Nr 35/13
ze wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji

Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego i Komisji Rolnictwa Rady
Miejskiej w Sokółce

w dniu 29 stycznia 2013 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 10I.
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 13.30, zakończono o 16.40.
Przewodniczył: Antoni Czaplejewicz -Przewodniczący Komisji Infrastruktury
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
l. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Sokółka.
4. Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za

gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości położonych
na terenie Gminy Sokółka.

5. Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na
terenie Gminy Sokółka.

6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia
usług w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych.

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie Spółce ZZO EURO -
SOKÓŁKA Sp. z 0.0. w Sokółce w trybie bezprzetargowym nieruchomości
stanowiących własność Gminy Sokółka.

8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad sprawiania pogrzebu przez Gminę Sokółka.
9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na 2013

rok.
10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w

Sokółce na rok 2013.
11. Wykaz nieruchomości stanowiących własność Gminy Sokółka przeznaczonych do

sprzedaży w 2013 roku.
12. Wolne wnioski.

Ad.!
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Komisje ustaliły iż osoba prowadzącą wspólne posiedzenie będzie Pan Antoni Czaplejewicz
Przewodniczący Komisji Infrastruktury.

Komisja Infrastruktury Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego.
Przewodniczący K.Infrastruktury zgłosił wniosek aby do porządku posiedzenia
K.Infrastruktury dodać punkt dotyczący zmiany składu Komisji omówić go jako 3 punkt.



Komisja 4 głosami "za" przyjęła wniosek.
przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał pod głosowanie cały porządek posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał pod głosowanie protokół z posiedzenia
Komisji z dnia 19 grudnia 2012 r.
Komisja jednogłośne przyjęła protokół.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i
Porządku Publicznego.
Przewodniczący Komisji A.Czaplejewicz poinformował, iż radny Jerzy Kazimierowicz złożył
akces do pracy w komisji i bardzo miło będzie nam wspólnie pracować.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego.
Ad.!
Otwarcie i przyjęcie porządku posiedzenia.
Radny S.Sawicki zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt. 7 w spr. wydzierżawienia
gruntów dla ZZO Euro SOkółka.
Burmistrz S.Małachwiej zaapelował aby jednak zostawić ten punkt i przedyskutować ten
temat.
Radny S.Sawicki wyjaśnił, ze nie mamy żadnych dokumentów ani porozumienia o
współpracy, nie dostaliśmy żadnych materiałów. Znowu damy teren a spółka nawozi na
śmieci.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Sawickiego.
Komisja 1 głosem "za" przy 6 "przeciw" odrzucił wniosek.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie protokół z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół.

Komisja Rolnictwa
Ad.!
Otwarcie i przyjęcie porządku posiedzenia.
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie porządek posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie protokół z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Sokółka przedstawił



Burmistrz Stanisław Małachwiej informując że sondażu internetowego który przeprowadziła
gmina na swojej stronie większość mieszkańców głosujących opowiedziała się za wyborem
metody liczonej od mieszkańca. Propozycja burmistrza jest żeby ustalić stawki 9 zł. za śmieci
segregowane i 15 zł za śmieci zmieszane. Do wyliczenia brano pod uwagę wszystkie koszty
takie jak: koszty transportu, koszty przyjęcia na składowisko, kosztu utrzymania PSZOKu i
obsługę systemu. Gmina przyjęła średnio 400 kg śmieci na jednego mieszkańca.
Radny J.Saciłowski zapytał że w cenie nie ma mowy o zapewnieniu kontenerów i
pojemników.
Radny W.Bieszczad powiedział, ze 15 zł dla osoby mieszkającej w bloku jest to cena nie do
przyjęcia. Mieszkańcy w blokach robią selekcje już teraz. Zarobi są coraz gorsze, pracy nie
ma i nasze społeczeństwo biednieje.
Janusz Sawicki inspektor w Wydziale Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa wyjaśnił, że w
cenie nie jest ujęta cena kontenerów bo tego ustawodawca nie przewidział. w tej chwili jest
ustawionych 321 pojemników do selektywnej zbiórki odpadów na terenie gminy. W
momencie wejścia w życie ustawy rada będzie musiała podjąć decyzje żeby może przekazać
część do szkół, przedszkoli czy też do PSZOKu. wnioski o takie pojemniki powinien złożyć
też ZGKiM, wspólnoty mieszkaniowe a może i spółdzielnia.
Radny W.Januszkiewicz zwrócił uwagę że śmieci na terenie wiejskim jest trzykrotnie mniej
niż w mieście i nie powinna być ustalona taka sama stawka na miasto i wieś. jest poprawka
senatu że możemy podzielić metody na teren miasta i teren wiej ski.
Pan Janusz Sawicki wyjaśnił, że wzięto pod uwagę teren wiejski ze produkcja śmieci jest tam
o połowę mniejsza. na ta chwile nie ma możliwości zróżnicowania tych stawek. Trzeba tez
wziąć pod uwagę sytuacje że jak będzie można różnicować to mieszkańcy miasta będą mieli
żal że będą płacić więcej niż mieszkańcy terenów miejskich.
Burmistrz S.Małachwiej zwrócił uwagę żeby radni nie odnosili się do swoich przykładów z
domów rodzinnych bo każda sytuacja jest inna. Należy ustalić takie stawki aby wystarczało
środków na obsługę systemu.
Radny A.Czaplejewicz powiedział, że się obawia że jest przeszacowana ilość śmieci na jedną
osobę·
Radna J.Wysocka zapytała czy nie można zmniejszyć koszty administracyjne np. poprzez
opłatę raz na kwartał a nie raz w miesiącu?
Janusz Sawicki wyjaśnił, że nie będziemy mieli środków na opłacenie faktur dla firmy i nie
wiem czy jakaś firma zgodziła by się w przetargu otrzymywać środki raz na kwartał.
Radny S.Pałusewicz zwrócił uwagę że często tak bywa że nie ma nawet całego pojemnika do
wywiezienia i czy nie ma możliwości ustalenia stawki za faktycznie wyprodukowany śmieci.
Mamy udziały w naszej spółce zza Euro Sokółka jest zapis że mieliśmy prze z to płacić
mniej przy przyjmowaniu śmieci czy nie można tego wziąć pod uwagę.
Radny S.Pałusewicz głosił wniosek o ustalenie stawki 7 złoty za śmieci segregowane i 13 za
zmieszane. Zgłosił wniosek aby była to opłata od faktycznie wyprodukowanych śmieci.
Radny J.Saciłowski dodał, że nie wiemy ile jest teraz osób za granicą. Spółdzielnia będzie
musiała płacić dla gminy 100 % i gminy nie będzie obchodziło to że ktoś nie płaci,
spółdzielnia będzie musiała się zająć windykacja. do tej ceny będzie trzeba doliczyć jeszcze
cenę pojemników. stawki zaproponowane przez radnego Pałusewicza są nadal za duże.
Zgłosił wniosek o stawki 5 zł. za segregowane i 8 zł. za zmieszane. Poczekamy przez pół roku
zobaczymy jak to wyjdzie.
Radny S.Sawicki zgłosił propozycję stawek 6 zł i 11 zł. Burmistrz w swoich wyliczeniach
przyjął koszt transportu śmieci do Studzianek a ja w sowich wyliczenia m.in przyjąłem koszt
tylko 10 km.
Pani Krystyna Puciłowska Prezes MPO Sokółka wyjaśnił, że rzeczywiście wieś produkuje
około 1/3 mniej śmieci niż miasto ale koszty transportu śmieci że wsi ponoszą mieszkańcy



miasta. Przeliczając wszystkie wydatki realna stawkę było by 6-6,50 zł. ale do tego trzeba
doliczyć koszt utrzymania PSZOKu, inkasentów do zbierania pieniędzy. Realna stawka jest to
7 zł.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury zaproponował zamknąć dyskusje.
Poddał pod głosowanie wnioski.
Wniosek radnego Pałusewicza o stawkę 7 zł. i 13 zł.
Komisja Finansów 3 "przeciw" i 3 "wstrzymującymi się" odrzucił wniosek.
Wniosek radnego Saciłowskiego o ustalenie stawkę 5 zł. i 8 zł.
Komisja Finansów" 6 głosami "za" przy 1 "przeciw" przyjęła wniosek.
Komisja Infrastruktury jednogłośnie przyjęła wniosek radnego Saciłowskiego.
Wniosek radnego Sawickiego o ustalenie stawek 6 zł. i 11 zł.
Komisja finansów 1 głosem "za" przy 3 "przeciw" i 4 "wstrzymujących się" odrzuciła
wniosek.

Radny Waldemar Gieniusz jako członek komisji Rolnictwa zgłosił wniosek radnego
Saciłowskiego o ustalenie stawkę 5 zł. i 8 zł.
Komisja Rolnictwa jednogłośnie przyjęła wniosek.

Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał pod głosowanie cały projekt uchwały wraz z
poprawką·
Komisja Infrastruktury jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Rolnictwa poddał pod głosowanie cały projekt uchwały wraz z
poprawką·
Komisja Rolnictwa jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego poddał pod głosowanie cały
projekt uchwały wraz z poprawką.
Komisja Finansów 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" wydała opinię pozytywną do
projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w
zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych.
Radny S.Sawicki zgłosił wniosek o zmianę zapisów w załączniku dotyczącym wywozu
popiołu na raz na dwa tygodnie.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że będzie wszystko zapisane w specyfikacji w przetargu.
Radny S.Sawicki wycofał wniosek.

Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał pod głosowanie cały projekt uchwały.
Komisja Infrastruktury jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Rolnictwa poddał pod głosowanie cały projekt uchwały.
Komisja Rolnictwa jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego poddał pod głosowanie cały
projekt uchwały.
Komisja Finansów 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" wydała opinię pozytywną do
projektu uchwały.



Ad.5
Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości położonych na
terenie Gminy Sokółka.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał pod głosowanie cały projekt uchwały.
Komisja Infrastruktury jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Rolnictwa poddał pod głosowanie cały projekt uchwały.
Komisja Rolnictwa jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego poddał pod głosowanie cały
projekt uchwały.
Komisja Finansów 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" wydała opinię pozytywną do
projektu uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie
Gminy Sokółka.
Radny J.Saciłowski zapytał odnośnie lokali użytkowych kto ma składać deklarację właściciel
czy najemca?
Janusz Sawicki wyjaśnił że ta ustawa dotyczy tylko mieszkańców anie osób prowadzących
działalność gospodarczą.
Radny J.Saciłowski zapytał w jaki sposób zarządca ma ustalić ilość osób w mieszkaniu.
Janusz Sawicki zaproponował, ze spółdzielnia może dokonywać takiej kontroli raz na kwartał
w momencie spisywania liczników za wodę i wtedy niech każdy właściciel podpisze takie
oświadczenie.
Radny J.Saciłowski zgłosił wniosek aby zapisać to w uchwale że "Na podstawie oświadczenia
podpisane przez lokatorów zarządcy ustalają ilość osób i wpisują do deklaracji przekazywanej
do urzędu"
Burmistrz S.Małachwiej poinformował, że zarządca ma zebrać informacje i nie ważne w jaki
sposób to zrobi.
Radny J.Saciłowski zapytał Radcę Prawną czy takie oświadczenie podpisane przez lokatora
będzie wystarczające.
Radca Prawna D.Kowalczyk wyjaśniła, że to będzie wewnętrzny dokument spółdzielni
wystarczy.
Radny J.Saciłowski wycofał wniosek.
Radna EJakimik zgłosiła wniosek żeby poprawIc zapis w uchwale dotyczące osób
przebywających za granicą gdyż będzie bardzo cię zdobyć taki dokument. Może należało by
wpisać że wystarczy samo oświadczenie.
Przewodniczący Komisji Finansów poddał wniosek radnej Jakimik aby w paragrafie 2 był
zapis dotyczący oświadczenia.
Komisja Finansów jednogłośnie przyjęła wniosek.
Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego poddał pod głosowanie cały
projekt uchwały.
Komisja Finansów jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Radna Wysocka i Radny Saciłowski zgłosili wniosek radnej Jakimik o zmianę w paragrafie 2.
Przewodniczący Komisj i Infrastruktury poddał pod głosowanie wniosek.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.



Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał pod głosowanie cały projekt uchwały.
Komisja Infrastruktury jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Rolnictwa poddał pod głosowanie cały projekt uchwały.
Komisja Rolnictwa 5 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" wydała opinię pozytywną do
projektu uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie
Spółce zza EURa -SOKÓŁKA Sp. z 0.0. w Sokółce w trybie bezprzetargowym
nieruchomości stanowiących własność Gminy Sokółka przedstawił burmistrz Stanisław
Małachwiej informując, iż ta umowa dzierżawy obowiązuje nadal ale nastąpiły nowe
okoliczności zmienił się współwłaścicieli i do tej pory były negocjowane niektóre nowe
zapisy tej umowy i należało by to zmienić.

Radca Prawna D.Kowalczyk wyjaśniła, że jest to jednolity tekst umowy dzierżawy ale tylko
niektóre zapisy się zmieniają.
- § 2 ust. 2 - zależało gminie aby pojawił się zapis zrealizowany przez spółkę zakład
zagospodarowania odpadów składał się z 3 elementów wymaganych do uzyskania statutu
RIPOK czyli instalacji do mechaniczno-biologicznego przetwarzania, instalacje do
przetwarzania selektywnie zebranych odpadów i instalacji do składowania odpadów.
- § 4 ust. 2 - są to zapisy dotyczące obowiązków dzierżawcy,
- § 6 - jest to zabezpieczenie przed zmagazynowaniem zbyt dużej ilości śmieci.
- §7 - są zapisy dotyczące sytuacji co się stanie po zakończeniu umowy dzierżawy. Wtedy
dzierżawca na własny koszt będzie musiał zlikwidować wszelkie urządzenia które będą się
znajdować na tym terenie.
- § 8 - był ten zapis ale służy on zabezpieczeniu odnośnie surowców mineralnych które się
mogą znajdować na tym terenie i do czego mogą być przeznaczane.
- § 9- chodzi o możliwość kontroli. Zależało gminie żeby w każdej chwili mogła dokonywać
kontroli jednodniowej w każdym czasie na telefon lub po wysłaniu meila a dłuższe przy
uprzedzeniu 7 dni przed.
- § 10 - jest to nowy zapis. W tym momencie zza Euro Sokółka niema środków na
realizację tej inwestycji, będzie musiało pozyskać te środki z innych źródeł. Jeśli ich nie
uzyska to nakłady poniesie podmiot trzeci ale do czasu gdy spółka nie spłaci tych
zobowiązań. Jeśli okaże się w trakcie tego ze spółka jest niewypłacalna to podmiot trzeci
będzie mógł się stać stroną. Ale wtedy jeśli nakłady poniesione na budowę zakładu będą nie
niższe niż 3 mln zł. ale ten podmiot będzie musiał kontynuować budowę zakładu.
- §11- ustalony został czynsz do momentu wybudowania zakładu a po wybudowaniu zakładu
będzie on wynosił 0,25 zł. i 4,5 % netto od każdej tony przyjętej.
- §13-zostały doprecyzowane zapisy dotyczące ewentualnego rozwiązania umowy.

Radny W.Bieszczad zapytał w imieniu Zarządu Koła Myśliwskiego "Sokół" co ma zrobić z
tym terenem dzierżawionym przez zza Euro a lezący na terenie rewiru myśliwskiego. Czy
jako koło ma dalej płacić, czy ten teren zostanie ogrodzony.
Radny A.Czaplejewicz powiedział, że nie zgadza się z zapisami z § 6 pkt. 1 i 2 bo 40 tys.
megaton to jest 3 letnia ilość śmieci z powiatu sokólskiego. Zapytał Prezesa zza Euro ile
wagowo stanowi balast po odsiewie w Studziankach.
Prezes zza Euro Wiesław Szwaczko wyjaśnił, ze jest to 40-70 %



Radny A.Czaplejewic zgłosił wniosek aby w § 6 ograniczyć na 20 tys. ton i w tedy w ust 2
zmienić odpowiedni na od 1 tys. do 5 tys. od 5 tys. do 10 tys. itd.
Prezes zza Euro Sokółka Pan Szwaczko wyraził zgodę na taką propozycje.
Radny A.Czaplejewicz zwrócił uwagę i zgłosił wniosek. że w § 9 dotyczącym kontroli
zostawić pkt. l na telefon lub meil i nie ograniczając zawiadomieniem na 7 dni przed.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że lepiej było by zostawiać taki zapis gdyż w każdej chwili
będziemy mogli wejść na jedne dzień ale jeśli będziemy chcieli na dłużej to musimy dać czas
na przygotowanie dokumentów.
Radny Ł.Moździerski zwrócił uwagę dla Burmistrza że z przedstawicielami klubów się nie
spotkał i zapytał co będzie jeśli radni nie podejmą takiej uchwały.
Radca Prawny D.Kowalczyk wyjaśniła, że mamy umowę która nadal obowiązuje ale pojawił
się nowy udziałowiec i podpisano umowę o współpracy i postanowiono że rozpoczną się
negocjacje zapisów dotychczasowej umowy dzierżawy.
Burmistrz S.Małachwiej dodał, że te zapisy umowy mają zabezpieczać interesy gminy. W tej
chwili ważne jest aby inwestycja powstała. Podejmowaliśmy próbę wycofania się z tej
współpracy ale radni podjęli decyzję żeby to utrzymać. w tej chwili jest lepsza sytuacja.
Radny P.Kułakowski zwrócił uwagę że za każdym razem jak przystępujemy do rozmów to
dbamy o interesy udziałowca a nie o mieszkańców gminy. Może gmina zacznie w końcu
egzekwować to czego podjął się udziałowiec. Niech Burmistrz oraz Czyścioch bis rozpocznie
jakieś działania zmierzające do wyegzekwowania od firmy Nowa Ekologia roszczeń. Zapytał
czy spółka rozliczyła się z tych opłat które jest winna gminie? Jeśli spółka ureguluje
należności wtedy możemy rozmawiać. Nic dobre się nie dzieje nadal dbamy o udziałowca a
nie o mieszkańców.
Radny S.Sawicki zapytał kiedy Burmistrz zapłaci 849 tys. zł. do skarbu państwa w przypadku
nie dotrzymania realizacji inwestycji. Agencja Nieruchomości Rolnych Skarbu Państwa może
zarządzać takiej kwoty.
Radca prawny D.Kowalczyk wyjaśnił, że wpierw Agencja na pewno zwróci się do gminy z
zapytaniem na jakim etapie jest realizacji inwestycji, poprosi o dokumenty itp.
Radny S.Sawicki zapytał o działkę Nr 190.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że jest to w planie droga.
Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski
§ 6 pkt. 1 i 2- 40 tys. ton zmienić na 20 tys. ton a 50 tys. ton zmienić na 40 tys. ton oraz w § 6
pkt. 2 odpowiednio pozmieniać: A) 1 tys. - 5 tys. b) 5 -10 tys. c) 10-15 tys. d) 15-20 tys.
Komisja infrastruktury jednogłośnie przyjęła wniosek.
Przewodniczący Komisji Finansów poddał pod głosowanie projekt uchwały bez poprawek.
Komisja Finansów 2 głosami "za" przy 1 "przeciw" i 3 "wstrzymujących się" wydała opinie
pozytywna do projektu uchwały.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał pod głosowanie cały projekt uchwały w raz z
poprawką·
Komisja 1 głosem "przeciw" i 4 "wstrzymujących się" wydała opinie negatywną do projektu
uchwały.
Przewodniczący Komisji Rolnictwa poddał pod głosowanie projekt uchwały bez poprawek.
Komisja l głosem "za" przy 1 "przeciw" i 3 "wstrzymujących się" nie wydała opinii.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad sprawiania pogrzebu przez Gminę Sokółka.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja Infrastruktury jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.



Przewodniczący Komisji Rolnictwa poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja Rolnictwa jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego poddał pod głosowanie projekt
uchwały.
Komisja Finansów jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na 2013 rok.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja Infrastruktury jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Rolnictwa poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja Rolnictwa jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego poddał pod głosowanie projekt
uchwały.
Komisja Finansów jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.IO
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Sokółce
na rok 2013.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał pod głosowanie plan pracy komisji
Komisja Infrastruktury jednogłośnie wydała opinię pozytywną do planu pracy komisji.

Przewodniczący Komisji Rolnictwa poddał pod głosowanie plan pracy komisji
Komisja Rolnictwa jednogłośnie wydała opinię pozytywną do planu pracy komisji.

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego poddał pod głosowanie plan
pracy komisji.
Komisja Finansów jednogłośnie wydała opinię pozytywną do planu pracy komisji.

Ad. 11
Wykaz nieruchomości stanowiących własność Gminy Sokółka przeznaczonych do sprzedaży
w 2013 roku.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał pod głosowanie wykaz nieruchomości.
Komisja Infrastruktury 3 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" wydała OpInię
pozytywną do wykazu.

Przewodniczący Komisji Rolnictwa poddał pod głosowanie wykaz nieruchomości.
Komisja Rolnictwa jednogłośnie wydała opinię pozytywną do wykazu.

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego poddał pod głosowanie wykaz
nieruchomości.
Komisja Finansów 7 głosami "za" przy 1 "przeciw" wydała opinię pozytywną wykazu.

Ad.12
Wolne wnioski.
W wolnych wnioskach Burmistrz streścił spotkanie odnośnie planowanej likwidacji
połączenia kolejowego Sokółka - Augustów - Suwałki.
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